
Acta de la Junta Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 4 

Carácter de la sesión: Ordinaria 

Fecha de la sesión: 25. noviembre . 2020

Hora inicio/fin: 20:00 / 20:57

Lugar: Realizada  telemáticamente  por  videoconferencia,  debido  a una  situación
excepcional, como es el estado de emergencia para la salud ocasionada por el
virus  Covid-19,  que  justifica  su  celebración  por  medios  telemáticos  a  los
efectos del artículo 46.3 de la Ley 7/1985, de 2 de abril,  Reguladora de las
Bases del Régimen Local.

Miembros asistentes:

JORGE RIBES VICENTE
LUCIANO FERRER PONS
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
SERGIO TOLEDO LLORENS
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
ESTEBAN ADELL BOIX
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
NURIA SOLSONA SORRIBES

Miembros ausentes: 

DAVID DONATE CASTIBLANQUE
LAMBERTO SÁNCHEZ MARINA
VICKY AMORES HEREDIA
JOSÉ D PARRA CUARTERO

Vicepresidente (PSPV)
Concejal (VOX)
Vecina (Alcaldía) 
Vecino (Alcaldía) 
Vecino (Partido Popular - PP)
A VV Gumbau
A VV Bulevar. Vicente Blasco Ibáñez
A VV Rafalafena dels Tarongers 
AMPA CP Luis Revest 

Presidente (Partido Socialista – PSPV) (*)
Vecino (Ciudadanos) (*)
A VV Rafalafena (*)
A VV Doctor Marañón y Adyacentes (*)

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el señor Vicepresidente se abre la sesión. En primer lugar el señor Secretario
pasa lista de los asistentes que se han conectado a la reunión.

En segundo lugar, toma posesión del cargo de vocal de la Junta y Consejo del
Distrito Este la señora Eva M.ª Jiménez Jiménez, de la Asociación de Vecinos Gumbau,
sustituyendo a Victoria García López. En este acto el señor Secretario hace lectura de la
formula seguida en el Real Decreto 707/1979, de 5 de abril, por la que la señora Jiménez
promete el cargo.
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El señor Vicepresidente propone que la próxima reunión de la Junta del Distrito
Este correspondiente al mes de diciembre se adelante al miércoles 16 en vez del 30, para
que no coincida con las fechas navideñas.  Propuesta aceptada por unanimidad de los
miembros  asistentes.  A  continuación  se  sigue  con  el  orden  del  día  establecido  en  la
convocatoria.

1º.-  Aprobación del  acta de la sesión anterior de fecha 27 de octubre de
2020.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.

2º.- Informe del Presidente.

El señor Vicepresidente comenta en primer lugar que con relación al segundo
punto del orden del día, “Explicación de las acciones llevadas a cabo por la Concejalía de
Gestión Integral  de  Residuos”  que se van a incorporar  como invitados a la  reunión  el
Concejal  Delegado  de  este  área  Ignasi  Garcia  Felip,  y  Alberto  Villalba,  Educador
Ambiental.

El señor Vicepresidente comenta también lo siguiente: Tal y como anunciamos en
la última Junta hemos estado realizando reuniones con las diferentes asociaciones para
hacer  el  seguimiento  de las  diferentes  situaciones que quedaron pendientes  antes del
confinamiento.

Nos hemos reunido hasta la fecha con Rafalafena, Gumbau y Rafalafena dels
Tarongers repasando lo realizado y actualizando lo pendiente para su seguimiento.

En los próximos días nos reuniremos con el resto de asociaciones para tratar de
primera mano las diferentes cuestiones pendientes, con independencia del control que se
realiza de los temas tratados en las Juntas.

De los proyectos anunciados de inversión en el distrito ya están ejecutados la
zona infantil de Rafalafena y la Zona biosaludable de Gumbau.

Estas  inversiones  se  extraen  por  los  técnicos  del  Ayuntamiento  del  conjunto
propuesto en toda la ciudad y se dota de recursos a través del Plan Pirecas.

Se está ejecutando el cambio del parque infantil de Gumbau.
Se ha cambiado la ubicación del baño público de Rafalafena

3º.- Explicación de las acciones llevadas a cabo por la Concejalía de Gestión
Integral de Residuos.

Llegados  a  este  punto  toma  la  plalabra  en  primer  lugar  Ignasi  Garcia  Felip,
Concejal responsable del área de Gestión Integral de Residuos y después el Educador
Ambiental: 

básicamente explican a los miembros de la Junta, la importancia que supone el
reciclaje  de  orgánica  y  que  sea  por  el  mayor  número  posible  de  ciudadanos.  Estas
acciones van a permitir al final convertir estos residuos en abono de muy buena calidad,
van  a  evitar  el  colapso  de  los  vertederos  y  el  aprovechamiento  de  un  recurso  tan
necesario. Ya teníamos por toda la ciudad los diferentes contenedores para cada tipo de
residuos. El contenedor de cartón, vidrio y plásticos. Ahora se están incorporado también
los de orgánica (contenedor marrón).

Por otra parte se ha puesto en marcha el servicio de Ecoparque Móvil  con el
objetivo  de  favorecer  el  acceso  al  servicio  de  Ecoparque  a  personas  con  movilidad
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reducida o limitada, evitando que se deban desplazar a las instalaciones del Ecoparque
municipal, ubicado junto al Mercado de Abastos. También se pretende con esta iniciativa
hacer llegar el servicio de Ecoparque a los diferentes distritos de Castellón. Para ello, cada
día de la semana en Ecoparque Móvil se instala en un punto diferente de la ciudad. El
último objetivo es potenciar el reciclaje a través de la recogida selectiva de todos aquellos
residuos  domésticos  no  voluminosos  que  por  su  naturaleza  no  tienen  cabida  en  los
contenedores tradicionales de recogida de basuras.  Los usuarios a los que va dirigido el
servicio de Ecoparque Móvil son los particulares, los comercios y las oficinas.

Se ha creado un equipo de Educadores Ambientales, uno de ellos aquí presente
en la reunión, Alberto Villalba, que van recorriendo la ciudad para informar a la ciudadanía
del uso de estos contenedores y resolver las dudas que pudieran surgir, como por ejemplo
el tipo de residuos que hay que depositar en los mismos y también aquellos que no. De
esta  forma  se  contribuye  también  a  una  mejora  del  medio  ambiente,  reduciendo  la
contaminación.

4º.- Ruegos y preguntas.

Interviene Nuria Solsona Sorribes. La señora Solsona pregunta por los cortes de
calles en los horarios de entrada y salida de los colegios, como está ocurriendo en la calle
Villavieja,  si  se está haciendo un seguimiento y si  será extensible a otros colegios.  La
señora Solsona recuerda que en ese horario de entrada y salida a los colegios existe un
aumento considerable de vehículos, niños y padres yendo y viniendo, con el peligro que
ello  supone  para  éstos  últimos.  A  este  respecto  responde  el  señor  Vicepresidente,
indicando que efectivamente existe un proyecto piloto de actuación en esa franja horaria en
la que interviene Policía, y AMU principalmente en la regulación del tráfico de vehículos.
De momento se está actuando en tres colegios en los que sí hay un seguimiento en el que
se evalúa entre otros, la colocación de más o menos AMU. Finalmente, añade el señor
Vicepresidente, que el objetivo es que se haga extensible a otros colegios.

Interviene Luciano Ferrer Pons. El señor Ferrer pregunta qué tipo de bolsas se
debe utilizar para los contenedores marrones de orgánico. A este respecto responde el
señor García que lo suyo sería bolsas compostables, es decir, biodegradables, aunque la
prioridad en este momento es que la gente deposite el orgánico en estos contenedores.

Interviene  Issanka  Rodríguez  Monserrat.  La  señora  Rodríguez  comenta  que
cuando quieres tirar enseres como muebles colchones,  etc.  y llamas al teléfono que te
facilita  el  Ayuntamiento para la  recogida de los mismos,  puede pasar  que no vayan a
recogerlos hasta pasados 25 días. Esto provoca que mucha gente no se quiera esperar y
los baja igualmente a la calle provocando un aspecto lamentable de la vía pública. El señor
García se toma nota para ver si se puede mejorar ese servicio.

Interviene  Vicky  Amores  Heredia. La  señora  Amores  que  ha  excusado  su
ausencia ha pasado por correo electrónico al señor secretario escrito con su intervención
para que se tenga en cuenta en esta reunión. 

En este escrito la señora Amores viene a recordar que falta instalar las puertas
correderas en el local de la asociación de vecinos de la calle Dr. Ferrán.

Confirma que han colocado los columpios en la parte trasera de la biblioteca de
Rafalafena.

Concreta que en el acta del mes de octubre, se refería a la limpieza del Paseo de
Lidón, que la Av de Lidón está limpia.
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Agradece  la  visita  del  Consejal  de  Urbanismo  José  Luís  López  Ibáñez  y  del
Presidente de la Junta del  Distrito Este David Donate Castiblanque a la asociación de
vecinos Rafalafena la semana pasada. Y que haría falta un poco más de dialogo con las
asociaciones. Que a la hora de realizar proyectos que se consultara antes ya que el WC
que se instalará en Rafalafena, no es necesario.

Pregunta si se pueden organizar talleres solidarios.

Finalmente pregunta también si se puede realizar un concierto de Navidad al aire
libre, por ejemplo en la plaza de la Muralla Liberal?

Interviene José D. Parra Cuartero. El señor Parra que ha excusado su ausencia ,
ha pasado por correo electrónico al señor secretario escrito con su intervención para que
se tenga en cuenta en esta reunión. 

En  este  escrito  el  señor  Parra  viene  a  recordar  los  arreglos  de  las  calles:
Moncada,  Guitarrista  Fortea,  Godofredo  Buenosaires  esquina  Comanda  Fadrell  hasta
Cronista Revest. Aceras y asfalto.

En general, más limpieza en la zona Dr. Marañón y Adyacentes.

La colocación de columpios tanto en plaza Fadrell como en la plaza de la lechera.

Indaca también el señor Parra que a través de la plataforma del Ayuntamiento se
solicitó una pequeña rampa de madera para el local de la calle Moncada, 12 dado que una
persona con discapacidad en silla de ruedas no puede acceder al mencionado espacio.

Solicita también un letrero en la plaza Dr. Marañón de prohibido echar comida a
las palomas.

Interviene  Esteban Adell Boix.  El señor Adell,  plantea la problemática de los
contenedores  de  envases  ya  que  se  llenan  enseguida  y  cuando  esto  ocurre,  se  van
acumulando alrededor del contendedor, sobre todo los fines de semana. Contesta a este
respecto  el  señor  Ignasi  Garcia,  indicando  que  efectivamente  se  está  dando  esa
circunstancia  y  una  solución  podría  ser  añadir  más  contenedores  y  aumentar  las
frecuencias de recogida, que son distintas dependiendo del tipo de residuos.

El señor Adell pregunta qué tipo de residuos van a los contenedores verdes? El
señor  García  indica  que  deberían  ir  muy  pocas  cosas,  restos  de  cabello,  de  higiene
femenina, excrementos de peros y gatos...

Interviene  Sergio Toledo Llorens. El  señor  Toledo  plantea una queja  vecinal
sobre los contenedores verdes, y es que en la medida que se van instalando contenedores
marrones de orgánica se van eliminando los contenedores de color verde, y se preguntan
también que se va a hacer con estos últimos? El señor García contesta al respecto que
efectivamente es cierto que se van eliminando unos al colocar otros. La idea, al final, es
darles una nueva finalidad, redimensionarlos.

 Y no habiendo más asuntos que tratar se levanta la sesión, siendo las veinte
horas y cincuenta y siete minutos, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el
Vicepresidente y el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 4 

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 25. noviembre . 2020

Hora inici/fi: 20:00 / 20:57

Lloc: Realitzada  telemàticament  per  videoconferència,  a  causa d'una  situació
excepcional, com és l'estat d'emergència per a la salut ocasionada pel virus
Covid-19, que justifica la seua celebració per mitjans telemàtics als efectes de
l'article 46.3 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim
Local.

Membres assistents:

JORGE RIBES VICENTE
LUCIANO FERRER PONS
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
SERGIO TOLEDO LLORENS
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
ESTEBAN ADELL BOIX
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
NURIA SOLSONA SORRIBES

Membres absents: 

DAVID DONATE CASTIBLANQUE
LAMBERTO SÁNCHEZ MARINA
VICKY AMORES HEREDIA
JOSÉ D PARRA CUARTERO

Vicepresident (PSPV)
Regidor (VOX)
Veïna (Alcaldia) 
Veí (Alcaldia) 
Veí (Partit Popular - PP)
A VV Gumbau
A VV Bulevard. Vicente Blasco Ibáñez
A VV Rafalafena dels Tarongers 
AMPA CP Lluis Revest 

President (Partit Socialista – PSPV) (*)
Veí (Ciutadans) (*)
A VV Rafalafena (*)
A VV Doctor Marañón i Adjacents (*)

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor Vicepresident s'obri la sessió. En primer lloc el senyor Secretari passa
llista dels assistents que s'han connectat a la reunió.

En  segon  lloc,  pren  possessió  del  càrrec  de  vocal  de  la  Junta  i  Consell  del
Districte  Est  la  senyora  Eva  Mª  Jiménez  Jiménez,  de  l'Associació  de  Veïns  Gumbau,
substituint a Victòria García López. En este acte el senyor Secretari fa lectura de la formula
seguida en el Reial Decret 707/1979, de 5 d'abril, per la que la senyora Jiménez promet el
càrrec.

El senyor Vicepresident proposa que la pròxima reunió de la Junta del Districte Est
corresponent al mes de desembre s'avance al dimecres 16 en compte del 30, perquè no
coincidisca amb les dates nadalenques. Proposta acceptada per unanimitat dels membres
assistents. A continuació se seguix amb l'orde del dia establit en la convocatòria.
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1r.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior de data 27 d'octubre de 2020.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe del President.

El senyor Vicepresident comenta en primer lloc que amb relació al segon punt de
l'orde del dia, “Explicació de les accions dutes a terme per la Regidoria de Gestió Integral
de Residus” que es van a incorporar com invitats a la reunió el Regidor Delegat d'este àrea
Ignasi Garcia Felip, i Alberto Villalba, Educador Ambiental.

El senyor Vicepresident comenta també el següent: Tal com es va anunciar en
l'última Junta hem estat  realitzant  reunions amb les diferents associacions  per a fer  el
seguiment de les diferents situacions que van quedar pendents abans del confinament.

Ens  hem  reunit  fins  a  la  data  amb  Rafalafena,  Gumbau  i  Rafalafena  dels
Tarongers repassant el que s’ha fet i actualitzant el pendent per al seu seguiment.

En els pròxims dies ens reunirem amb la resta d'associacions per a tractar de
primera  mà  les  diferents  qüestions  pendents,  amb  independència  del  control  que  es
realitza dels temes tractats en les Juntes.

Dels  projectes  anunciats  d'inversió  en  el  districte  ja  estan  executats  la  zona
infantil de Rafalafena i la Zona biosaludable de Gumbau.

Estes inversions s'extrauen pels tècnics de l'Ajuntament del conjunt proposat en
tota la ciutat i es dota de recursos a través del Pla Pirecas.

S'està executant el canvi del parc infantil de Gumbau.
S'ha canviat la ubicació del bany públic de Rafalafena

3r.-  Explicació  de  les  accions  dutes  a  terme  per  la  Regidoria  de  Gestió
Integral de Residus.

Arribats a este punt pren la paraula en primer lloc Ignasi Garcia Felip,  Regidor
responsable de l'àrea de Gestió Integral de Residus i després l'Educador Ambiental: 

bàsicament  expliquen  als  membres de la  Junta,  la  importància  que suposa el
reciclatge d'orgànica i que siga pel nombre més gran possible de ciutadans. Estes accions
permetran  al  final  convertir  estos  residus  en  adob  de  molt  bona  qualitat,  evitaran  el
col·lapse dels abocadors i l'aprofitament d'un recurs tan necessari. Ja teníem per tota la
ciutat els diferents contenidors per a cada tipus de residus. El contenidor de cartó, vidre i
plàstics. Ara s'estan incorporat també els d'orgànica (contenidor marró).

D'altra  banda  s'ha  posat  en  marxa  el  servici  d'Ecoparc  Mòbil  amb  l'objectiu
d'afavorir l'accés al servici d'Ecoparc a persones amb mobilitat reduïda o limitada, evitant
que s'hagen de desplaçar a les instal·lacions de l'Ecoparc municipal,  ubicat junt amb el
Mercat d'Abastos. També es pretén amb esta iniciativa fer arribar el servici d'Ecoparc als
diferents  districtes  de Castelló.  Per  a  això,  cada dia  de la  setmana en Ecoparc  Mòbil
s'instal·la en un punt diferent de la ciutat. L'últim objectiu és potenciar el reciclatge a través
de la recollida selectiva de tots aquells residus domèstics no voluminosos que per la seua
naturalesa  no  tenen  cabuda  en  els  contenidors  tradicionals  d'arreplega  de  fems.  Els
usuaris a qui va dirigit  el servici d'Ecoparc Mòbil són els particulars, els comerços i les
oficines.

S'ha creat un equip d'Educadors Ambientals,  un d'ells ací present en la reunió,
Alberto Villalba,  que van recorrent  la ciutat  per a informar la  ciutadania  de l'ús d'estos
contenidors i resoldre els dubtes que pogueren sorgir, com per exemple el tipus de residus
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que cal depositar en els mateixos i també aquells que no. D'esta manera es contribuïx
també a una millora del medi ambient, reduint la contaminació.

4t.- Precs i preguntes

Intervé  Nuria  Solsona  Sorribes.  La  senyora  Solsona  pregunta  pels  talls  de
carrers en els horaris d'entrada i eixida dels col·legis, com està ocorrent en el carrer La
vilavella,  si  s'està fent  un seguiment  i  si  serà extensible  a altres col·legis.  La senyora
Solsona  recorda  que  en  eixe  horari  d'entrada  i  eixida  als  col·legis  hi  ha  un  augment
considerable de vehicles, xiquets i pares anant i venint, amb el perill que això suposa per a
estos últims. Respecte d'això respon el senyor Vicepresident, indicant que efectivament hi
ha  un  projecte  pilot  d'actuació  en  eixa  franja  horària  en  què  intervé  Policia,  i  AMU
principalment  en la  regulació  del  tràfic  de vehicles.  De moment  s'està  actuant  en tres
col·legis en què sí que hi ha un seguiment en què s'avalua entre altres, la col·locació de
més o menys AMU. Finalment, afig el senyor Vicepresident, que l'objectiu és que es faça
extensible a altres col·legis.

Intervé Luciano Ferrer Pons. El senyor Ferrer pregunta quin tipus de bosses s'ha
d'utilitzar per als contenidors marrons d'orgànic. Respecte d'això respon el senyor García
que el seu seria bosses compostables, és a dir, biodegradables, encara que la prioritat en
este moment és que la gent deposite l'orgànic en estos contenidors.

Intervé Issanka Rodríguez Monserrat. La senyora Rodríguez comenta que quan
vols tirar efectes com a mobles matalafs, etc. i crides al telèfon que et facilita l'Ajuntament
per a l'arreplega dels mateixos, pot passar que no vagen a arreplegar-los fins passats 25
dies.  Açò provoca que molta gent  no es vullga  esperar i  els  baixa  igualment  al  carrer
provocant un aspecte lamentable de la via pública. El senyor García es pren nota per a
veure si es pot millorar eixe servici.

Intervé  Vicky Amores Heredia. La senyora Amores que hi ha excusat la seua
absència, ha passat per correu electrònic al senyor secretari escrit amb la seua intervenció
perquè es tinga en compte en esta reunió. 

En este escrit  la  senyora  Amores ve a  recordar  que falta  instal·lar  les  portes
corredisses en el local de l'associació de veïns del carrer Dr. Ferrán.

Confirma que han col·locat les engrunsadores en la part posterior de la biblioteca
de Rafalafena.

Concreta que en l'acta del mes d'octubre, es referia a la neteja del Passeig de
Lidón, que l'Av de Lidón està neta.

Agraïx la visita del Consejal d'Urbanisme José Luis López Ibáñez i del President
de la Junta del Districte Est David Donate Castiblanque a l'associació de veïns Rafalafena
la setmana passada. I que faria falta un poc més de dialeg amb les associacions. Que a
l'hora de realitzar projectes que es consultara abans ja que el  WC que s'instal·larà en
Rafalafena, no feia falta.

Pregunta si es poden organitzar tallers solidaris.

Finalment pregunta també si es pot realitzar un concert de Nadal a l'aire lliure, per
exemple en la plaça de la Muralla Liberal?

Intervé  José  D.  Parra  Cuartero. El  senyor  Parra  que  hi  ha  excusat  la  seua
absència , ha passat per correu electrònic al senyor secretari escrit amb la seua intervenció
perquè es tinga en compte en esta reunió. 
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En  este  escrit  el  senyor  Parra  ve  a  recordar  els  arreglaments  dels  carrers:
Moncada,  Guitarrista  Fortea,  Godofredo  Buenosaires  cantó  Comanda  Fadrell  fins  a
Cronista Revest. Voreres i asfalt.

En general, més neteja en la zona Dr. Marañón i Adjacents.

La col·locació d'engrunsadores tant en plaça Fadrell com en la plaça de la lletera.

Indica  també el senyor Parra que a través de la plataforma de l'Ajuntament es va
sol·licitar una xicoteta rampa de fusta per al local del carrer Moncada, 12 atés que una
persona amb discapacitat en cadira de rodes no pot accedir al mencionat espai.

Sol·licita  també  un  rètol  en  la  plaça  Dr.  Marañón  de  prohibit  tirar  menjar  als
coloms.

Intervé  Esteban  Adell  Boix.  El  senyor  Adell,  planteja  la  problemàtica  dels
contenidors d'envasos ja que s'omplin de seguida i quan açò ocorre, es van acumulant al
voltant del contenidor, sobretot els caps de setmana. Contesta respecte d'això el senyor
Garcia, indicant que efectivament s'està donant eixa circumstància i una solució podria ser
afegir més contenidors i augmentar les freqüències d'arreplega, que són distintes depenent
del tipus de residus.

El  senyor  Adell  pregunta  quin  tipus  de  residus  van  als  contenidors  verds?  El
senyor García indica que haurien d'anar molt poquetes coses, restes de cabell, d'higiene
femenina, excrements de gossos i gats...

Intervé Sergio Toledo Llorens. El senyor Toledo planteja una queixa veïnal sobre
els contenidors verds, i és que en la mesura que es van instal·lant contenidors  marrons
d'orgànica es van eliminant els contenidors de color verd, i es pregunten també que es va a
fer amb estos últims? El senyor García contesta respecte d'això que efectivament és cert
que es van eliminant uns al col·locar altres. La idea, al final, és donar-los una nova finalitat,
redimensionar-los.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint  hores i
cinquanta-set  minuts,  estenent-se  d'ella  la  present  acta  firmada  pel  Vicepresident  i  el
Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
C

ód
. V

al
id

ac
ió

n:
 3

EX
H

W
Q

TX
H

A9
M

YA
Z2

LX
6N

FG
9M

Q
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
n:

 h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 8

 d
e 

8 


		esPublico Gestiona - Ajuntament de Castelló de la Plana
	2020-12-16T13:48:57+0100
	Castelló de Plana
	JORGE AHIS GAVALDA - DNI 18952508W
	Lo acepto


		esPublico Gestiona - Ajuntament de Castelló de la Plana
	2020-12-17T10:47:11+0100
	Castelló de Plana
	JORGE RIBES VICENTE - DNI 20910320P
	Lo acepto




